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ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ VALNÉ HROMADY SDRUŽENÍ
PODZVIČINSKA

dne 17. 2. 2011, 16:00 hod.
Spolkový dům Miletín

Přítomni dle prezenční listiny.

Body jednání:
• Uvítání 
• Zvolení správní rady, předsedy správní rady, místopředsedy správní rady, dozorčí rady
• Rozbor hospodaření za rok 2010
• Rozbor návrhu rozpočtu 2011
• Shrnutí zpracovaných projektů za rok 2010
• Rozbor projektů plánovaných v roce 2011
• Grant na činnost organizace CR
• Závěrečná zpráva za rok 2010
• Plán činnosti v roce 2011
• Cyklobusy 2010/2011
• Spolupráce
• Projekt Propagace Podkrkonoší
• Strategie rozvoje CR Podkrkonoší
• Ostatní 
• Přílohy

•••• Uvítání 
Na začátku byli  přítomni  uvítáni  předsedkyní  Mgr.  Martinou Berdychovou na prvním zasedání
valné hromady v roce 2011. Jménem celého sdružení bylo poděkováno městu Miletín za možnost
pořádat  zasedání  právě  u  nich,  v nově  zrekonstruované  budově  Spolkového  domu.  Dále  byli
přítomni pozváni na výstavu větrných mlýnů, pořádanou sdružením Větrák o.s. Borovnice, konanou
od 17:30 v téže budově jako zasedání.

• Zvolení správní rady, dozorčí rady

•••• Zvolení správní rady
Bylo navrhnuto 7 lidí do správní rady. Těmi byli Mgr. Martina Berdychová, Ing. Josef Bušák, Bc.
Miroslav Nosek, Ivan Doležal, Hana Štěrbová, Ing. Pavel Šubr, Mgr. Dušan Kubica. 
Hlasování:
Pro 21x



Proti  0x
Zdrželi se  2x

Správní rada byla schválena v nadpoloviční většině.

• Zvolení dozorčí rady
Do dozorčí rady byli navrhnuti členové, kteří tuto funkci zastávali v předešlém období. Byli jimi
Miroslav Mikulka, Ing. Jaroslav Krkonoška, Petr Baudyš.
Hlasování:
Pro 23x
Proti  0x
Zdrželi se  0x

Dozorčí rada byla schválena prostou většinou.

• Rozbor hospodaření za rok 2010
Bylo vysvětleno hospodaření v roce 2010. Byly konkrétně vysvětleny příjmy i výdaje a rozebrány
jejich složky. Více viz příloha č. 1
Hlasování:
Pro 23x
Proti  0x
Zdrželi se  0x

 Hospodaření za rok 2010 bylo schváleno.

• Rozbor návrhu rozpočtu 2011
Byl vysvětlen návrh rozpočtu na rok 2011. Prošly se konkrétní očekávané příjmy a výdaje rozpočtu.
Také byl dán prostor pro dotazy a podněty, ten byl ale využit bez ohlasu. Po následném hlasování
byl rozpočet na rok 2011 přijat naprostou většinou. Více viz příloha č. 1
Hlasování:
Pro 23x
Proti  0x
Zdrželi se  0x

Hospodaření pro rok 2011 bylo schváleno. 

• Shrnutí zpracovaných projektů za rok 2010
Přítomni byli seznámeni s projekty, které byly úspěšně realizovány v roce 2010. Prvním projektem
byla  ,,Prezentačně  -  propagační  akce Podkrkonoší“,  která  byla  úspěšně  ukončena v roce 2010.
Dalším byl projekt ,,Zvičinské vyhlídky“, který byl také úspěšně realizován a ukončen v loňském
roce. Posledním projektem, který byl zmíněn byl projekt ,,Infrastruktura cyklotras Podkrkonoší“.
Ten má plánovaný konec v červnu v roce 2011. Sdružení Podzvičinsko dále spolupracovalo na NS
K.  J.  Erbena  s městem  Miletín,  DS  Erben  Miletín,  atd.,  na  projektu  Ovocná  stezka  s MAS
Podchlumí o.s. a také na projektu Cyklobusy se SMO Krkonoše.

• Rozbor projektů plánovaných v roce 2011
Dále sdružení Podzvičinsko informovalo o projektových plánech na letošní rok. Hlavním tématem
byl projekt ,,Propagace Podkrkonoší“, jehož realizace započala v lednu 2011 a konec je stanoven na
červen 2013. Dotace je získána z Regionálního operačního programu NUTS II Severovýchod. Tento
projekt  byl  také  zařazen  jako  pilotní  projekt  v programu  Posílení  absorpční  a  administrativní
kapacity (PAAK) z Centra evropského projektování (CEP), které nám přislíbilo pomoc při realizaci
a administraci. 



Dalším plánovaným projektem je  Holovousova stezka.  Předsedkyně  Mgr.  Martina  Berdychová
informovala  přítomné  o plánované  stezce  v Holovousích.  Stezka  bude  celá  realizována  a
financována obcí Holovousy.
Dále byl také podán projekt do POV na Vzdělávání, na téma Rozvoj CR na venkově.
Členové zasedání byli dále informováni o projektu Infrastruktura cyklotras Podkrkonoší, který bude
končit v červnu letošního roku.
Dále je sdružení Podzvičinsko ve spolupráci se sdružením Větrák o.s. Borovnice, s Hradeckem a se
SMO Krkonoše.
Dále se připravují programy a produkty balíčků, které budou tematicky zaměřené a to pro skupiny:
rodiny s dětmi, seniory, hendikepované atd.

• Grant na činnost organizace CR
Hlavním  žadatelem  je  SMO  Krkonoše.  Podzvičinsko  je  partnerem  a  vystupuje  zde  za  celé
Podkrkonoší. Tímto grantem byla získána částka pro celé území a to 596 330,-- Kč. SMO Krkonoše
rozdělilo grant následovně: Krkonoše získaly částku  426 569,-- Kč,  zatímco Podkrkonoší pouhé
169 761,-- Kč. Po této zkušenosti, se sdružení rozhodlo začít jednat s KHK o samostatnosti našeho
území. Dalším podnětem k osamostatnění byl fakt, že podpora v roce 2011 není jistá, a proto se s ní
v rozpočtu ani nepočítá. 

• Závěrečná zpráva za rok 2010
Přítomni  byli  upozorněni  na  závěrečnou  zprávu  za  rok  2010,  kterou  je  možné  shlédnout  na
webových stránkách sdružení - www.podzvicinsko.cz.

• Plán činnosti v roce 2011

•••• Plánované projekty
V průběhu realizace se nacházejí projekty Propagace Podkrkonoší z ROP, Holovousova stezka z
PRV, Infrastruktura cyklotras z KHK a Cyklobusy, projekt se spoluúčastí SMO Krkonoše.
Projekty, které se nacházejí ve stádiu přípravy, jsou: Turistické produkty a programy, projekt Větrák
o.s. a naučná stezka. Dále také Infrastruktura Podkrkonoší, Singeltracky a plánované tradiční akce
v Podkrkonoší. Přítomni byli požádáni o případné nápady, podněty, které mohou nabídnout sdružení
Podzvičinsko a tím také zviditelnit svou obec, město, městys či PO.

•••• Marketing
Je v plánu vyrobit elektronický kalendář akcí, který by usnadnil orientaci případným návštěvníkům
oblasti  Podkrkonoší.  A také zpřehlednit  ty nejvýznamnější  akce,  které  se v naší  oblasti  konají.
V návaznosti na to, byli zúčastnění požádáni o informace, které se týkají jejich tradičních událostí.
Dále zůstává v jednání slevový pas. Sdružení by rádo zapojilo také Hradecko a Krkonoše. V tomto
případě hodně záleží na financích. Sdružení Podzvičinsku by se finanční podpora od Hradecka a
Krkonoš hodila, zvláště když se jedná o propagaci také jejich regionu.
Měli jsme také možnost prezentovat naše území na několika veletrzích, které byly úspěšné a i v
dalších  letech  bychom  na  tuto  alternativu  propagace rádi  navázali.  Prezentovali  jsme  se  na
veletrzích  v Brně,  Praze  atd.  a  můžeme s potěšením konstatovat,  že  je  o  naše území  v oblasti
cestovního ruchu vzrůstající zájem.
Dále také průběžně aktualizujeme webové stránky a to především kontakty a překlady. V důsledku
toho, byli přítomni požádáni o upozornění, v případě chybného zadání jejich údajů. Dále se také
rozšiřují sekce a průběžně se přidávají aktuální informace.
Dále byli přítomni seznámeni s možnou inzercí v periodikách, kterou máme částečně přislíbenou a
to  zdarma.  Jedná  se  o zpravodaje:  Krásy Česka,  Vlastivědné  čtení  –  DK,  Bělohradské listy  a
Hořický občasník. V této návaznosti byli členové schůze požádáni o případné zaslání zajímavostí a
o termínu uzávěrek zpravodajů v jejich obcích, městech, městysech.
Další novinkou, která byla přítomným představena, byl elektronický čtvrtletník Podzvičinský drak,



který  bude čtenáře informovat  o  novinkách,  možnostech,  akcích  aj.,  které  se  na našem území
konaly, či konat budou. Čtvrtletník vyšel v lednu a další čísla jsou plánována na duben, červenec a
říjen.

• Analytická činnost
Zde jsme informovali o zvyšující se návštěvnosti našich webových stránek. Domníváme se, že to je
zapříčiněno zvyšujícím se zájmem o naší oblast, ale také díky novým informacím a aktualizacím,
které se nyní uskutečňují v závislosti na projektu Propagace Podkrkonoší. Více viz příloha č. 2
Dále je v plánu provádění pasportizace odpočinkových míst. Je nutné pořídit aktuální fotobanku,
vyznačit lokalitu a případné pěší, cyklo nebo hypo trasy.
Dále se budou vytvářet propagační materiály, které budou zaměřeny na určité skupiny obyvatel.
Těmi budou rodiny s dětmi,  další  skupinou budou senioři  a také hendikepovaní.  Zde proběhne
aktualizace kontaktů využitelných pro stravování a ubytování. 
Dalším bodem je zviditelnění lidové architektury. Vytyčit tradiční a typické rysy, které naše území
charakterizují. 
 

•••• Spolupráce
V neposlední řadě se také míní rozšířit naše služby do širší oblasti zájemců. Především se chceme
orientovat na sféru podnikatelů a pomoci jim s jejich rozvojem v oblasti cestovního ruchu.
Přítomni  byli  osloveni  a  požádáni  o  typy,  které  by  byly  nápomocné  v oblasti  Czechtourism.
Především, aby sami zapátrali v paměti a nabídli lokalitu, kam by se dala vyznačit NS, či mapa
nebo turistické odpočívadlo.
Neziskový sektor by měl také zvážit možnost členství v našem sdružení. Pro ně to je bezplatné.
Zde bylo upozorněno na problematiku týkající se Lázní Pod Zvičinou a to konktrétně na možnost
opravy Mariánské kaple. Ta je nyní v soukromém vlastnictví a chátrá. Domluva je zde prý složitá,
proto se starosta obrátil na sdružení, zda by přes ně nešla vzít nějaká finanční podpora na opravu.
Po domluvě jsme se dohodli na pozdějším prodiskutování, pokud zájem bude nadále trvat. 

•••• Cyklobusy 2010/2011
V roce 2010 byly cyklobusy kofinancovány částkou 36 270,-- Kč. Obce, které se nacházejí na trase,
se  podílely  na  finanční  částce  měrou  18 000,--  Kč.  Zbytek  byl  dofinancován  sdružením
Podzvičinsko, tedy částkou 18 270,-- Kč. Plánovaný provoz linky v roce 2011 bude opět směr HK –
Vrchlabí a bude v měsících červenec až srpen a to ve dnech čtvrtek, sobota a neděle. Jízdní řád se
nemění.

K návrhu nebylo námitek. VH návrh odsouhlasila.
Hlasování:
Pro 23x
Proti  0x
Zdrželi se  0x

•••• Spolupráce
Mezi nejvýznamnější členy, s kterými jsme spolupracovali a rádi bychom v naší spolupráci setrvali,
bychom především zařadili: Královéhradecký kraj, SMO Krkonoše, Hradecko, Ubytování Dubenec,
Časopis Krásy Česka a Kuks o.p.s. a dal.
                           

•••• Projekt Propagace Podkrkonoší
Podrobné info o aktivitách a financích projektu viz příloha č.3.
Byl představen návrh na nutnost získání úvěru. Nejvhodnějším kandidátem je Česká spořitelna, u
které má sdružení zavedený také běžný účet. Z nabídky nám vyplývá možnost úvěru na částku
1 500 000,-- Kč, kde úrok bude činit necelých 5% + poplatek 300,-- Kč měsíčně za vedení účtu.



Tento návrh byl schválen nadpoloviční většinou.

Hlasování:
Pro 23x
Proti  0x
Zdrželi se  0x

Na projektu pracují: Bc. Ludmila Škvrnová – hl. manažer projektu, Klára Davidová – projektová
manažerka,  Zlatuše  Brádlová  –  finanční  manažerka.  Dále  se  také  spolupracuje  s odbornými
institucemi (PAAK).
Dále byli členové schůze informováni o aktivitách plánovaných v roce 2011. Těmi jsou především:
aktualizace  fotobanky,  vytvoření  mapového  portálu,  grafického  manuálu,  mobilní  expozice,
zpracování tipů na výlety z 6 lokalit, aktualizace webu, aktivita spojená s otevíráním a zavíráním
sezony na Zvičině, vytvoření trhací mapy Podkrkonošský maraton, propagace NS K. J. Erbena a
Ovocné stezky.

•••• Strategie rozvoje CR Podkrkonoší
Strategii  rozvoje  obdrželi  všichni  členové  sdružení  Podzvičinsko  prostřednictvím  svým  e-
mailových  stránek.  Dále  je  možné  ji  shlédnout  na  webových  stránkách  sdružení
www.podzvicinsko.cz. Všichni členové byli požádáni o poslání případných námětů a připomínek a
to do  30. března 2011, včetně  i  případných námětů  na změnu pro plán činností  na rok 2011.
Zároveň byli požádáni o zaslání  námětů na nové uchazeče o značku PODKRKONOŠÍ regionální
produkt®.

•••• Ostatní 
Destinační management dále velice uvítá případné články od obcí, měst, městysů i PO z oblasti
cestovního ruchu, které by mohl využít jak v informačním čtvrtletníku Podzvičinský drak, tak na
webu nebo v jiných publikacích, ve kterých mají možnost prezentovat.
Podkrkonoší se také prezentovalo na veletrzích v Brně a v Praze. Zde byla naše oblast zastoupena
především  městy  Hradec  Králové,  Hořice,  Dvůr  Králové  nad  Labem,  Podkrkonoší,  konkrétní
regionální produkty jako např. Pravé Hořické trubičky a.s., Domácí mošt nebo královédvorské pivo
TAMBOR. Další veletrhy se budou konat v Hradci Králové a v Jablonci. Další akcí je také seminář

pro  profesionály  Czechtourism,  který  se  bude  konat  25.  2.  2011,  nebo  Skanzen  Kouřim,  kde
proběhne prezentace Podkrkonoší. Ten je naplánovaný na květen letošního roku.

Na závěr byli všichni přítomni pozváni na akci otevírání sezony na Zvičině, která bude 7. 5. 2011.
Dále také na již 3 zahajovací jízdu podkrkonošské linky cyklobusů, konanou 2. 7. 2011.

V úplném závěru nás pan starosta města Miletín informoval o budově, ve které se konala schůze
valné hromady.

   15) Přílohy: 1. Hospodaření 2010 a návrh rozpočtu 2011
2. Návštěvnost webu 2009 -  2010
3.  Souhrnné informace o projektu Propagace Podkrkonoší
4. Přehled získaných dotací 2006 – 2011
5. Závěrečná zpráva 2010

Usnesení z valné hromady Podzvičinska ze dne 17. 2. 2011



Valná hromada schvaluje: 

• 7 člennou správní radu ve složení:  Mgr. Martina Berdychová, Ing. Josef Bušák, Bc.
Miroslav Nosek, Ivan Doležal, Hana Štěrbová, Ing. Pavel Šubr, Mgr. Dušan Kubica

• Dozorčí radu ve složení: Miroslav Mikulka, Ing. Jaroslav Krkonoška, Petr Baudyš.
• Hospodaření za rok 2010

• Návrh rozpočtu na rok 2011

• Provoz cyklobusů 2011

• Úvěr na 1,5 mil. na průběžné financování projektu Propagace Podkrkonoší u České
spořitelny. 

Zapsáno 17.2.2011 
K. Davidová, L. Škvrnová

• Přílohy:
Příloha č. 1 Hospodaření 2010 a návrh rozpočtu 2011



Příloha č. 2 Návštěvnost webu 2009 -  2010

Oblíbenost webových stránek www.podzvicinsko.cz 



Příloha č. 3 Souhrnné informace o projektu Propagace Podkrkonoší

Projekt „Propagace Podkrkonoší“

Regionální operační program osa 3.2 Marketingové a koordinační aktivity v oblasti cestovního

ruchu

Realizace od 1. 1. 2011 – 28. 6. 2013

Celkové náklady: 3 088 320,- Kč 

z toho nezpůsobilé: 57 000,-

Dotace 92,5 % 2 803 971,-

spoluúčast Podzvičinska:  227 349 + nezpů. výdaje 57 000,-

Náplň projektu:

• Lidské zdroje –  1 417 500.- Kč

                           1x celý úvazek hlavní projektová manažerka Bc. Ludmila Škvrnová

                          ½ úvazku projektová manažerka – Klára Davidová

                          ¼ finanční manažerka – Zlatuše Brádlová

                          + odvody  -  x 30 měsíců       

• Provozní náklady -  40 000,- Kč

Kancelářské potřeby a drobné spotřební zboží, 2x flash disk, tonery do tiskárny, CD nosiče

• Aktivity projektu – 1 298 350,- Kč

grafický manuál Podkrkonoší

mapový portál

aktualizace webu

mobilní expozice

10 ks venkovních map

promoakce zavírání a otevírání turistických sezon na Zvičině

aktualizace fotobanky

image materiál Podkrkonoší

tipy na výlet pro děti

tipy na výlet pro seniory a hendikepované

tipy na výlety z 6 lokalit ( v místech s největší koncentrací turistů)

tematické propagační materiály : NS K. J. Erbena, Ovocná stezka, Po stopách dávných časů,

Cesta kamene

brožura PODKRONOŠÍ regionální produkt®

•••• DPH 20% -  267 670,- 



•  Výdaje na povinnou publicitu  - 7 800,- Kč

prezentační banner projektu

• Nezpůsobilé výdaje - 57 000,-Kč

Hudební produkce a odměny do soutěží při zavírání a otevírání sezon na Zvičině    

Trhačka Podkrkonošský maraton



 Příloha č. 4 Přehled získaných dotací 2006 – 2011



5. Závěrečná zpráva 2010

Výroční zpráva činnosti sdružení Podzvičinsko
2010



•••• Úvod
Podzvičinsko, zájmové sdružení právnických osob, zaznamenalo v roce 2010 významný posun
v několika oblastech. Byly vyznačeny a úspěšně zrealizovány naučné stezky a některé tradiční
akce. Sdružení podalo několik žádostí o dotace z nichž bylo téměř 100% úspěšně schváleno.
Tradičně  byla  oblast  prezentována  na  tuzemských  veletrzích. Podíleli  jsme  se  na  projektu
„Cílené prezentace a propagace Královéhradeckého kraje jako celku“,  díky níž jsme uvítali
presstrip. Nadále se prohlubovala spolupráce s tradičními partnery a navazovala nová. 
Zavedli  jsme  jednání  marketingových  skupin.  Představili  jsme  novou  dětskou  postavičku
Podkrkonoší.  
Konec roku se orientoval  na přípravu počátku realizace projektu z Regionálního operačního
programu s názvem Propagace Podkrkonoší. Výběrovým řízením byla vybrána nová pracovní
síla na pozici projektového manažera. 

V roce 2010 sdružovalo Podzvičinsko 37 obcí a 2 podnikatelské subjekty (Salagro tour, a Anenské
slatinné lázně a.s.) 

• Činnost sdružení v měsících (stěžejní body)

Leden 2010
Měsíc leden byl ve znamení aktivních příprav projektu do  Regionálního operačního programu



s názvem Propagace Podkrkonoší s celkovými náklady 3 088 320,-Kč. Projekt bude realizován 2,5
roku. Náplní projektu je: nová image a grafický manuál Podkrkonoší, mapový portál, tématické
programy pro specifické skupiny obyvatel,  mobilní  expozice,  tradiční  akce otevírání  a zavírání
sezony,  venkovní  mapy,  aktualizace fotobanky,  aktualizace  webu  atd.  Součástí  projektu  jsou  i
náklady na realizaci projektu a náklady na lidské zdroje.
Druhý lednový víkend Podzvičinsko již tradičně zavítalo na veletrh Regiontour Brno. Expozice
Královéhradeckého kraje, ve které se Podzvičinsko účastnilo spolu s ostatními TVÚ, představilo
práci  studentů  ze  Střední  průmyslové  školy  kamenické  a  sochařské  školy  v Hořicích.  Značku
PODKRKONOŠÍ regionální produkt® zastupovali Pravé hořické trubičky s.r.o., pivovar TAMBOR.
Dále se prezentovali: město Dvůr Králové n/L, město Hořice, ZOO Dvůr Králové, Anenské slatinné
lázně a.s.  
12.  1.  2010  zasedla  správní  rada.  Připravovány  byly  podklady  pro  Seminář  
pro profesionály  Praha pořádaným Czechtourism. Pokračovala práce a spolupráce na projektu
Cílené propagace a prezentace KHK jako celku s Královéhradeckým krajem a SMO Krkonoše.
Počala realizace naučných stezek: Zvičinské vyhlídky a NS K. J. Erbena. S realizací stezky K. J.
Erbena jsme pomáhali DS Erben Miletín, městu Miletín a Klubu přátel K. J. Erbena.

Únor 2010
V únoru  jsme  se  prezentovali  na  veletrhu  HolidayWorld   Praha  opět  v expozici
Královéhradeckého kraje, spoluvystavující za naši oblast byli: město Hořice, město Dvůr Králové
nad  Labem,  ZOO  Dvůr  Králové  a  Anenské  slatinné  lázně  a.s.  Započali  jsme  jednání  
s  Hotelem Pod  Zvičinou  na  přípravách  naučných  stezek  v programu rozvoje  venkova.  Nadále
pokračovala  spolupráce  v projektu  Cílená  propagace  a  prezentace  KHK jako  celku.  
Po roční pauze bylo opět uspořádáno Fórum cestovního ruchu v Holovousích na zámku na něž
následovalo  školení k dotacím z Programu rozvoje venkova. Začali se hlásit první studenti ke
konzultacím k závěrečným pracím, jak bakalářským či  magisterským, tak k pracím ukončující
vzdělání na vyšší odborné škole. Podzvičinsko ve spolupráci s Anenskými slatinnými lázněmi a. s.,
zpracovalo  projekt do PRV  oblast „Zvýšení společenské hodnoty lesů“.  Nepostoupil však ani
registrací,  protože  lázně  nejsou  vlastníkem  lesa.  Bažantnice,  ve  které  je  projekt  zamýšlen,  je
registrovaná jako park a ne les.

Březen 2010
V březnu jsme nemohli vynechat místní veletrh cestovního ruchu INFOTOUR v Hradci Králové ,
který byl pro naši oblast z již zmiňovaných veletrhů nepřínosnější. Spolupráce v Cílené propagaci
Královéhradeckého kraje se SMO Krkonoše a KHK pokračovala nadále, dokončovaly se práce na
tematických brožurách a započala příprava květnového presstripu. Přijali jsme pozvání na skupinu
pro marketing Krkonoš  a sami jsme si zřídili  vlastní  marketingovou skupinu Podzvičinska,
která prvně zasedala v Hořicích. Účastnili se jí zástupci informačních center, NPÚ Josefov, SMO
Krkonoše, ZOO Dvůr Králové, Kuks o.p.s. a další. Pokračovalo se na realizaci naučných stezek.

Duben 2010
 V dubnu  opět  přišli  studenti  na  další konzultaci  závěrečných  prací.  Intenzivněji  se  začínal
připravovat  presstrip, dokončena byla brožura  aktivní  dovolené.  Spolu  s městem Miletín,  DS
Erben a Klubem přátel K. J. Erbena jsme se setkali s grafikem a řezbářem soch, abychom podrobně
nastínili  naučnou stezku K. J. Erbena.  Proběhla rada MAS Podchlumí o. s.,  Zpracovali  jsme
projekt  do  grantového  schéma  KHK na  podporu  prezentačně  propagačních  akcí.  Webové
stránky Podzvičinska se začínají plnit novými sekcemi a prochází drobnou aktualizací, která potrvá
až do počátku příští letní sezony.



Květen 2010
Společnost Kuks o.p.s. prezentovala naši oblast v Polsku formou zelených brožur. Na hradě Pecka
byla  uspořádána II.  marketingová  skupina  Podzvičinska.  V polovině  června  jsme  přivítali
presstrip  Královéhradeckého  kraje,  který  ve  třech  dnech  navštívil  Český  ráj,  Krkonoše  a
Podkrkonoší. U nás si prohlédli hospital Kuks a České farmaceutické muzeum, Safari ve Dvoře
Králové, kde také přenocovali. Při  realizaci naučné stezky K. J. Erbena pokračovaly grafické
práce, vrcholily práce na zpevnění cest. Na počátku měsíce měla být otevřena turistická sezona na
Zvičině, která musela být z organizačních důvodů přesunuta na poslední neděli v měsíci. Pro velice
špatné  deštivé  počasí  byla  akce  zrušena.  Vyhlásili  jsme  2.  ročník  fotosoutěže na  téma  Lidé
v Podkrkonoší z pohledu cestovního ruchu. Pokračovalo se na naučných stezkách. Na webu byly
zveřejněny nové sekce. 

Červen 2010
Podzvičinsko  se  v červnu  účastnilo  zasedání  programového  výboru  a  valné  hromady  MAS
Podchlumí o. s. Slavnostně otevřena byla naučná stezka K. J. Erbena a výstava fotografií Mgr.
Petra Luniaczka na Zvičině. V Borovnici zasedala valná hromada Podzvičinska. Inzerovali jsme
zdarma  v časopise  Krásy  Česka.  Marketingová  skupina  se  sešla  
ve skromném složení v Miletíně a prošla část naučné stezky.  Ve spolupráci s DS Erben Miletín a
městem Miletín byla podána žádost o platbu na SZIF. Začaly přípravy projektu na destinační
management,  který podával  za území Krkonoše a Podkrkonoší  SMO Krkonoše.  Na web byly
dodány nové sekce.

Červenec 2010
Ve  čtvrtek v první den jízdy hradecké linky krkonošských cyklobusů vyjela tradičně  Zahajovací
jízda cyklobusů. Účast byla hojná, akci přijeli podpořit zástupci kraje náměstek hejtmana Helmut
Dohnálek  a  předseda  výboru  pro  regionální  rozvoj  a  cestovní  ruch Rostislav  Jireš.  Z důvodu
rekonstrukce budovy obecního úřadu jsme byli nuceni opustit budovu a zřídit provizorní kancelář.
Zpracován  a  podán  byl  projekt  na  podporu  cyklodopravy s názvem  Infrastruktura  cyklotras
Podkrkonoší. Zřídili jsme stránky na sociální síti facebook, nadále se pracuje na webu, který od
letních měsíců  vykazuje velký nárůst  návštěvnosti.  Podzvičinsko si  pořídilo  mobilní  telefon a
účastnilo se na jednání s KHK.

Srpen 2010
V srpnu proběhla úspěšně  fyzická  kontrola SZIF  na NS K. J. Erbena. Otevřeli jsme  druhou
výstavu fotografií Mgr. Petra Luniaczka v Památníku K. V. Raise v Lázních Bělohrad. Pomohli
jsme s organizací Slavností  sv.  Bartoloměje v Chodovicích a  ukončili  2.  ročník fotosoutěže.
Reagovali  jsme  na  výzvu  podání  projektu  na  CEP  Hradec  Králové  
na pomoc při  administraci a realizaci projektu z ROP (PAAK). V srpnu byla zaznamenána opět
rekordní  návštěvnost  webu. Počala  příprava  závěrečné  zprávy pro  projekt,  
na kterém spolupracujeme se SMO Krkonoše – Podpora organizací cestovního ruchu. 

Září 2010
 V prvním zářijovém týdnu jsme vyhodnotili 2. ročník fotosoutěže, výsledky jsme vyhlásili 11. 9.
při  zavírání  turistické  sezony  na  Zvičině.  Hodnocení  probíhalo  i  na  webu.  Konzultovali  se
závěrečné  práce.   Zkusili  jsme  spojit  marketingovou  skupinu  Podzvičinska  a  Krkonoš ve
Vrchlabí.  V září  proběhlo  první  setkání  destinačních  managementů  Královéhradeckého  a
Pardubického kraje v Rychnově nad Kněžnou, z něhož vznikla řada námětů na spolupráci. MAS
Podchlumí o.s. dostalo souhlas se změnami v projektu ovocné stezky. Začalo se tedy rychle jednat,
aby se stihla realizace do konce roku 2010. S hotelem Pod Zvičinou jsme se sešli, abychom pomohli
s miniveletrhem. Korekturovali jsme náhledy tabulí pro Zvičinské vyhlídky. Počal sběr akcí  do
kalendáře akcí.



Říjen 2010
Zasedla  certifika ční  komise, která  předala  certifikáty  dalším  7  novým  výrobcům  
při  Slanostech holovouského malináče,  se kterým Podzvičinsko pomáhalo a prezentovalo své
území.  Ve  spolupráci  s Královéhradeckým  krajem  jsme inzerovali  zimní  nabídku v časopise
Welcome. Počaly přípravy slavnostního otevření  Zvičinských vyhlídek a strašidelného lesa, na
kterém jsme spolupracovali s DDM Jednička. Marketingová skupina se konala ve Dvoře Králové
nad  Labem  a  setkali  jsme  se  s vedením  oddělení  CR  KHK ,  kde  jsme  hovořili  
o  činnosti  sdružení,  plánech a spolupráci.  Odevzdali  jsme spolu se SMO Krkonoše závěrečnou
zprávu ke  grantu na činnost destinačních managementů. Pořídili  jsme nový  účetní program
Hélios.  S Hradeckem jsme jednali o možnostech naší  spolupráce  (slevový pas, naučné stezky,
cyklotrasy).

Listopad 2010
Úvod listopadu patřil představení pohádkové postavičky dráčka. Protože neměl jméno, poprosili
jsme  veřejnost  o  pomoc  při  vymýšlení.  Poprvé  se  drak  živě  představil  
na Zvičině 6. 11.2010 při slavnostním otevírání Zvičinských vyhlídek a strašidelného lesa.
V ten samý den se sešla  na Raisově  chatě  i  valná  hromada Podzvičinska,  zahájili  jsme  foto
výstavu. Ve  Vrchlabí  jsme zhodnotili  uplynulou  sezonu  cyklobusů.  S krajským úřadem jsme
počali  plánovat  veletrhy  2011.  MAS  Podchlumí  o.  s.  jsme  pomohli  s přípravou  Konference
Venkov  2010,  která  se  konala  v Lázních  Bělohrad.  Dokončili  jsme  poklady  na  tabule 
pro ovocnou stezku. Dokončen byl i  sběr akcí na rok 2011 a odeslán RTIC Krkonoše. Městům
byla zaslána  závěrečná zpráva vyúčtování cyklobusů. Po celý listopad jsme měli k dispozici i
praktikantku z VOŠ Ho řice. Na závěr jsme zavítali na venkovskou konferenci, která se konala
v Aldisu v Hradci Králové.

Prosinec 2010
Od prosince nese dráček jméno Zvičiňáček, odměněni byli 4 osoby, kterým bylo zasláno pexeso.
Začalo se pracovat na výroční zprávě, hospodaření za rok 2010. Dokončena byla návrhová část
strategie  pro  rozvoj  cestovního  ruchu.  Vyhlásili  jsme  výběrové  řízení  
na nové pracovní místo projektového manažera, které je podmíněno realizací projektu z ROP, ve
kterém byly vybrány dvě favoritky.  Sestavili jsme a podali projekt do Programu obnovy venkova
a vzdělávání s tematikou Rozvoj cestovního ruchu ve venkovských oblastech. Sestavili jsme první
číslo čtvrtletníku Podzvi činský drak , které bude od nového roku vycházet v elektronické podobě.

3. Podzvičinsko v číslech
 
Počet členských obcí 37
Počet členských podnikatel. subjektů   2
Počet obyvatel v oblasti 61 329 osob
Rozloha 613 km2

Počet center          8
Návštěvnost informačních center
Hořice 22 468
Dvůr Králové nad Labem 21 349
Lázně Bělohrad      600
v roce 2010 neprováděna statistika
Bílsko v roce 2010 neprováděna statistika
Pod Zvičinou v roce 2010 neprováděna statistika



Miletín v roce 2010 neprováděna statistika
Milovice v roce 2010 neprováděna statistika
Podhorní Újezd v roce 2010 neprováděna statistika

Vydané tiskové zprávy 2010                                          24
Počet získaných dotací 2010                                            4
Prezentačně - propagační akce Podkrkonoší (KHK), Infrastruktura cyklotras Podkrkonoší (KHK),
Propagace  Podkrkonoší  (ROP  NUTS  II  Severovýchod),  Holovousova  stezka  PRV  ČR)
Počet realizovaných projektů v r. 2010                                            5

Zvičinské vyhlídky (PRV ČR), Prezentačně - propagační akce Podkrkonoší ( KHK), Ovocná stezka
Podchlumím – etapa (s MAS Podchlumí), Erben (PRV ČR, s DS Erben, městem Miletín a Klubem
přátel K. J. Erbena) 

Internetové prezentace                                            2
www.podzvicinsko.cz , www.facebook.com/podkrkonosi



4. Organizační struktura 2010

Vedení Podzvičinska – sdružení měst a obcí tvoří předseda, místopředseda, správní rada a valná
hromada.
Správní rada má 8  členů a schází se přibližně v měsíčních intervalech a řeší aktuální problémy
spojené s činností sdružení.

• Mgr. Martina Berdychová   - předsedkyně, starostka obce Holovousy

• Mgr. Dušan Kubica  - místopředseda, zástupce města Dvůr Králové n/L.

• Bc. Miroslav Nosek  - starosta města Miletín

• Mgr. Hana Richtermocová  - místostarostka města Hořice

• Hana Štěrbová - starostka městyse Pecka

• Ing. Pavel Šubr - starosta města Lázně Bělohrad

• Jaroslav Heliger - starosta obce Jeřice

• Josef Bušák - starosta obce Borovnice

Valná hromada zasedá čtyřikrát do roka a je složena ze zástupců všech členských měst a obcí a

členů z řad podnikatelů. Valná hromada sdružení provádí kontrolní činnost pomocí tzv.  Dozorčí

rady, která má tři členy.

• Miroslav Mikulka  - starosta obce Tetín

• Jaroslav Krkonoška - starosta obce Třebihošť

• Petr Baudyš - starosta obce Bílé Poličany 

Na jednotlivých aktivitách sdružení se podílí spolupracovníci:

• Mgr. Martina Berdychová  - předsedkyně správní rady   

• Bc. Ludmila Škvrnová  - manažerka

• Zlatuše Brádlová  - ekonomika, účetnictví

Zpracovala Bc. L. Škvrnová




